
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 12. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1374
Mener ministeren, at det er rimeligt at opfølgende kontroller hos transportvirksomheder,
der normalt gennemføres fysisk og takseres pr. påbegyndt kvarter, på grund af Covid-19-
restriktionerne i stedet er blevet gennemført som ikke-fysiske administrative kontroller,
hvor vognmanden pålægges et langt højere gebyr uden hensyn til tidsforbrug?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2020-21
MOF Alm.del - Spørgsmål 1374

Offentligt


